

CDRX is creating securitised crypto-tokens (aka Crypto Depository Receipts – CDRs) from existing stocks and bonds that you can trade directly: Apple, Amazon, Netflix, Wal-Mart, British Telecom, Adidas, BMW etc.

Buy an Apple CDR, you have the legal right to an Apple stock, including dividends, voting and all other shareholder rights. Buy 1/50 of an Apple CDR, and receive 1/50 of the rights. Tokenisation allows fractional ownership, lowers costs and shortens transfer times.

Each CDR is held by an independent depository bank/trust (outside the control or ownership of CDRX) on behalf of you, the token owner.

To complement the introduction of CDRs, CDRX is also building an institutional grade platform that operates 24/7 to allow you to trade both non-securitised tokens (eg. bitcoin, ethereum, ripple and alt-coins) and securitised tokens (eg. CDRs) safely and easily.

In most jurisdictions, trading of securitised tokens must be conducted via authorised and regulated entities and CDRX is pursuing authorisation in a number of key jurisdictions. It is also working with regulators more broadly to help champion the combination of real-assets and crypto.

CDRX's approach is not just another "idea", the team are experienced investment bankers, with an average of 15 years experience each and crypto developers. Between them they have built 30-40 trading platforms/exchanges, in the largest and most competitive markets in the world. It's a global team of experts, spanning software engineering, ecommerce, electronic cash and derivatives trading, machine learning, structuring, sales, securities law and regulation.

▪ Investors

Trade securities like crypto-currencies. Significantly faster transfer, significantly lower cost, and (via fractional ownership) the ability to buy stocks or bonds that would previously have been out of reach

▪ Issuers

CDRX 是股票和债券中创建证券化加密令牌（又名“加密存托收据” - CDR），那个你可以直接交易：Apple, Amazon, Netflix, Wal-Mart, British Telecom, Adidas, BMW 等等。

购买 Apple CDR，您拥有 Apple 股票的合法权利，包括股息，投票和其他所有股东权利。购买 1/50 的 Apple CDR，并获得 1/50 的权利。标记化允许部分所有权，降低成本并缩短传输时间。

每个 CDR 由的独立存管银行/委托书（在 CDRX 的控制或所有权之外）代表您，代币的所有者。

为了补充 CDR 的引入，CDRX 还建立了一个全天候运营的机构级平台，以便您可以作为贸易又非证券化的代币（比如比特币，以太币，涟漪和替代硬币），又证券化的代币（比如 CDR）安全和轻松得。

在大多数司法管辖区，证券化代币的交易必须通过授权和受监管的实体进行，CDRX 正在多个主要司法管辖区进行授权。它还与监管机构更广泛地合作，以帮助支持真实资产和加密的组合。

CDRX 的方法不仅仅是另一个“想法”，该团队是经验丰富的投资银行家，平均每年有 15 年的经验和加密开发人员。在他们之间，他们已经建立了 30-40 个交易平台/交易所，在世界上最大和最具竞争力的市场。它是一个全球性的专家团队，涵盖软件工程，电子商务，电子现金和衍生品交易，机器学习，结构，销售，证券法律和监管。

▪ 投资者

交易证券，像加密货币。明显更快的转移，显着降低成本，以及（通过部分所有权）购买以前无法获得的股票或债券的能力。

▪ 发行人

<p>Pay dividends, conduct voting and execute corporate actions directly through the CDRs. Significantly lower costs, elimination of intermediary errors and drastically increased efficiencies</p>	<p>支付股息，进行投票并直接通过 CDR 执行公司行为。显著降低成本，消除中间错误并显著提高效率。</p>
--	--